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PROTOKÓŁ Nr 15/2007 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 31sierpnia 2007 r. 
 
  
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki /wszyscy obecni/ 
b/ przedstawiciele Klubów Sportowych – wg listy obecności 
c/ Marek Pietrzak - Inspektor  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
4. Promowanie organizacji rozgrywek sportowych między klubami na terenie 

gminy, a także imprez sportowych dla mieszkańców. Wykorzystanie środków 
budżetowych na sport . 

5. Sprawy bieżące. 
 
Ad 1- 3 

 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdzi ła porządek obrad oraz 
przyjęła protokół z posiedzenia komisji. 
 
Ad 4 
 
I. Klub Sportowy „Skotawia” Dębnica Kaszubska 
 
Osiągnięcia:  3 miejsce seniorów, 2 miejsce juniorów w sezonie 2006/2007.  
Założenia: awans do klasy okręgowej, ale nie jest to konieczne. W klubie brak jest 
bazy sportowej. 
Jeżeli chodzi o juniorów poważnie myśli się o awansie do klasy wyższej, gdyż 
korzysta się ze zdolnej młodzieży trenującej w klubie sportowym „Olimp” w Dębnicy 
Kaszubskiej. 
Transport na mecze zapewnia się korzystając z usług Firmy „Nord”. 
 
II Klub sportowy „Błękitni” Motarzyno 
 
Osiągnięcia: 4 miejsce seniorów w sezonie 2006/2007. 
Założenia: chęć uzyskania jak najlepszej lokaty w klasie A. Pozyskanie kilku graczy, 
promowanie sportu na terenie gminy i so łectwa. 
Transport zapewniany jest w zakresie w łasnym poprzez Pana Benke z Bytowa. 
Wymagana jest modernizacja boiska w Motarzynie. Zosta ł wybrany nowy zarząd 
podobnie jak w Dębnicy Kaszubskiej.  
 
III. Klub Sportowy „Iskra” Gogolewo 
 
Osiągnięcia : 5 miejsce seniorów w sezonie 2006/2007. 
Założenia: chęć uzyskania dobrej lokaty w klasie „A”. Były kłopoty z dopuszczeniem 
boiska do rozgrywek. Po wielu kłopotach boisko zostało dopuszczone. Klub tak samo 
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jak pozostałe boryka się z kłopotami związanymi z zapewnieniem odpowiedniej bazy 
sportowej. 
 
IV Klub Sportowy „Smoki”  Podole Małe 
 
Osiągnięcia: końcowe miejsce tabel w klasie  „B”. 
Założenia: awans do kalsy A i promowanie sportu wśród młodzieży. Transport jest 
zapewniany przez PPKS Słupsk za 50% kosztów. 
 
Wnioski do Wójta Gminy: 
 
1. Gmina ma obowiązek zapewnić tereny sportowe na swym terenie i dbać o nie, co 
jak do tej pory nie jest egzekwowane. Przyk ładem jest stadion w Dębnicy 
Kaszubskiej, na który uczęszcza dużo młodzieży szkolnej, a jak do tej pory nie ma 
osoby odpowiedzialnej za porządek na boisku. 
2. Sprawa Rady Sportu. 
3. Problem koszenia boisk. 
4. Stadion w Dębnicy Kaszubskiej, jego przebudowa, o której by ła mowa na 
poprzednich posiedzeniach komisji. 
5. Kłopoty z weryfikacją boisk – należy remontować inne boiska. 
 
WYKORZYSTANIE ŚRODKÓW BUDŻETOWYCH NA SPORT: 
 
Każdy z Klubów pobiera środki finansowe z budżetu Gminy w czterech transzach, w 
wysokości ustalonej na początku roku. 
Do 31 lipca każdy Klub musi dokonać rozliczenia wydatkowania środków za I 
półrocze, a do 31 stycznia za drugie pó łrocze. 
 
Wójt poruszył następujące zagadnienia: 
 
1. Sprawa ogrodzenia w Podolu Małym będzie rozwiązana w najbliższym czasie. 
2. Odnowa sali gimnastycznej w Motarzynie – będzie dostarczony materiał. 
3. Została powołana Rada Sportu, która musi się ukonstytuować. 
4. Jeżeli chodzi o stadion w Dębnicy Kaszubskiej to czekamy na przeznaczone 
środki z RPO, które będą uruchomione dopiero w przysz łym roku. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
Protokołował: Ireneusz Kuziak                                                              Przewodnicząca 
                                                                                                         Komisji Kultury, O światy, 
                                                                                                                Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                                  Jadwiga Kara ś 

 


